
Verslag van de bestuursvergadering 83 van de VGG op 30 april 2025 bij De Goudse 

Deelnemers: Sonja Bok, Han van Leeuwen, Wout Salet, Jan Jaap Sarink, Harry Spruijt. 

Opening 

Harry opent de vergadering op deze stralende lentedag. Jan Jaap vertoont bij wijze van proef digitaal 
een aantal sheets van de vergaderstukken op een groot scherm.  

Verslag van de bestuursvergadering 82 (12 februari 2025) 

Akkoord 

Binnengekomen mededelingen  

Bij de agenda was een lijst gevoegd met binnengekomen mededelingen over de periode 6 februari 
2025 tot en met 22 april 2025. Hier zijn verder geen vragen over. 

Zaken met De Goudse 

Op de agenda van de algemene ledenvergadering staat het voorstel van De Goudse om het huidige 
convenant dat door hen is opgezegd te vervangen door een nieuw convenant. Het voorlopige 
eindresultaat van de diverse overleggen die hier over zijn geweest, wordt aan de aanwezige leden 
gepresenteerd. Op 9 april heeft het bestuur in een zoom-vergadering nader over dit onderwerp 
overlegd. Afgesproken is aan de leden een fysiek exemplaar van het nieuwe convenant te overleggen. 
Tevens zullen de oude en nieuwe stukken op scherm getoond worden. 
Aan De Goudse is meegedeeld dat we, alvorens naar hen te reageren, eerst met de leden willen 
overleggen. De Goudse is hiermee akkoord gegaan maar heeft aangegeven dat het stuk dat er nu ligt 
als “eindbod” moet worden gezien. Harry zal in de ledenvergadering een toelichting geven die al 
binnen het dagelijks bestuur is voorbereid. Als bestuur zijn we niet echt blij met het eindresultaat maar 
vinden het wel acceptabel. Jan Jaap geeft aan dat de systematiek van afrekenen in 2027 anders gaat 
worden en ook effect heeft op de te maken begrotingen die hij wat eerder in het seizoen wil 
bespreken. De organisatiekosten van het uitje verschuiven van de begroting rechtstreeks naar 
indiening daarvan bij De Goudse. Dit omdat in het beoogde convenant is opgenomen dat het jaarlijkse 
uitje voor de leden een activiteit van De Goudse zelf is die om praktische redenen door de 
evenementen commissie van de VGG wordt uitgevoerd. 

Toepassen solidariteitsfonds in 2025 

Naast de bij ons bekende leden die hiervoor in aanmerking komen, hebben zich dit jaar nog diverse 
andere leden aangemeld. Na onderzoek hebben wij kunnen vaststellen dat van deze nieuwe 
aanmeldingen het verzoek van 1 lid gehonoreerd kan worden. 

Voorbereiding algemene ledenvergadering 

Voor het eerst zullen op initiatief van een lid de namen voorgedragen worden van de leden die ons 
afgelopen jaar ontvallen zijn. 

De kascontrole is verricht, vanmiddag wordt de verklaring door de betrokkenen ondertekend en 
voorgelezen. De stukken worden bij de secretaris gearchiveerd.  

Adri van Velzen heeft twee jaar de kascontrole gedaan. Na deze termijn zal voor hem een nieuwe 
kandidaat benoemd worden om naast Jan Mesenig de volgende controle te verrichten. We vragen het 
reserve lid Ton Hogendoorn om zijn plaats in te nemen.  Aan de aanwezigen wordt gevraagd om zich 
als nieuw reserve lid te melden. 

Op de agenda staat een voorstel voor het herinvoeren van de vrijwillige eigen bijdrage. Wij denken 
aan een richtbedrag van 10 euro. 



Rob Haster is bezig met het publiceren van een hele serie artikelen over de wet toekomst pensioenen. 
Wij zullen de aanwezigen hierop attenderen. 

Lezing Hans Burger 

Wordt na de ledenvergadering gehouden met als onderwerp “dementie achter de voordeur”. Alle 
voorbereidingen zijn hiervoor getroffen. 

Uitje 2025 

Wout heeft al eerder het programma bekend gemaakt. Tijdens de ledenvergadering zal hij een 
overzicht hiervan geven. De uitnodiging wordt binnenkort verzonden. 

Rondvraag 

Geen vragen 


